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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 

 
Møtenummer: 6, 2023-24 
Dato:   22.01.2024    

Sted:    Askim Rådhus / Teams 
 

Til stede fysisk:  Per Arne Byhrø, Runar Sørensen, Kjetil Billdal, Geir Arne 

Hansen 

Til stede Teams: Tone Åserud Reime, Ida Madsen Moe, Jenny Moskvil, Eirik 

Romstad 

Forfall: Tonje Langehaug Svenneby, Knut Skjønberg 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 

Sakliste 

Vedtakssaker:  

52. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

53. Godkjenning av protokoll 5. 

54. Hobøl IL, generell info om KG og politisk innspill om ny bane. 

55. Idrettspolitisk seminar Halden 28 februar. Innspill. 

56. Undergrupper, status. 

57. Orgbrain, samarbeid med NIF. Plattform for styrearbeid. 

58. Mitt Valg. Samarbeid med Lions. 

59. Workshop Mysen 24 januar, Levekårsutfordringer. Innspill. 

 

Orienteringssaker: 

 

60. Foreningsportalen. Plattform for alle klubber, i samarbeid med Kulturråd  

og Frivilligsentralene. 

    61. Mysen IF, leiekontrakt for klubbhus på Høytorp.  

62. Evt. 



2 
 

Vedtakssaker:  

52. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

Ingen kommentarer på innkalling eller habilitet. 

Enstemmig vedtatt. 

 

53. Godkjenning av protokoll 5. 

Ingen innvendinger, men vi komer innom noen av sakene fra styremøte 5 i dette 

styremøte. 

Enstemmig vedtatt. 

 

54. Hobøl IL, generell info om KG og politisk innspill om ny bane. 

Hobøl IL har en KG bane på Tomter som er moden for utskiftning. Klubben har 

ikke økonomi til dette, og ønsker at kommunen tar mer ansvar. Har hatt 
dialogmøter mod kommunen gjennom flere år, uten å komme til enighet, selv 

om det nå ser ut til at kommunen overtar eierskapet av banen.  

Det er meldt at det ikke vil bli anlagt nye KG baner i 2024, grunnet dårlig 
kommuneøkonomi. 

Kommuneadministrasjonen lager selv en politisk sak på dette, Idrettsrådet 
kommer med en uttalelse. Eirik har ansvar for denne.  

Enstemmig vedtatt. 

 

55. Idrettspolitisk seminar Halden 28 februar. Innspill. 

Kretsen arrangerer idrettspolitisk seminar i Halden på dagtid, 28 februar. 

Kari sender invitasjon til alle, det er ønskelig at flest mulig deltar. 

Ang innspill på agenda følger vi allerede oppsatte spørsmål, og vil sette søkelys 
på at treningsflater er viktigere enn konkurranseanlegg. Flere og bedre anlegg, 

funksjonelle og rimelige løsninger.  

Enstemmig vedtatt. 

 

56. Undergrupper, status. 

Anlegg 

Reklame på kommunale anlegg. Kommunen vil komme med nye retningslinjer, 

Idrettsrådet ønsker å ta del i dette arbeidet. Kari snakker med Grete. 

Lysløype Askim 

Kommunen er gjort oppmerksom på at det fortsatt mangler enkelte lys i 

lysløype, hovedløype er første prioritet. Firmaet Naumann Bygg har tatt kontakt 

med kommunen, IR vet ikke konkret om hva. 
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Klubbhus Spydeberg 

Rehabilitering er blitt estimert til å bli mer kostbart enn først beregnet. Det er 

snakket om opp mot 8 millioner, mot 1,2 millioner først antatt. Kommunen 

avholder nytt møte med Spydeberg IL. 

Folkeparken Askim (Grusbanen) 

Sandhåndballbanen er fjernet, skal anlegges ved siden av sandvolleyballbaner 

ved Askimhallen. Grusbaneområdet skal utvikles i et samskapingsprosjekt for å 

utnytte både sommer- og vinteraktiviteter. Tverga er invitert inn som 

samarbeidspartner, kommunen avholder Teamsmøte 29 januar, Kari deltar. 

Skjønhaug Skatepark 

Har søkt om 5 millioner til realisering av park, er fortsatt under avklaring. Ikke 

tildelt midler over budsjettet for 2024. 

Fotballhall Hov, Askim Fotball 

Askim Fotball har bedt om nytt møte med kommuneadministrasjon, må få 

klarhet i kostnader rundt omregulering. Kommunen foreslått nytt møte 12 

februar kl 16.00. Per Arne og Kari deltar. 

Klubbhus Høytorp Fort, Mysen IF ski og sykkel 

Mysen IF er blitt forelagt husleie på klubbhuset de disponerer på Høytorp. Dette 

strider mot kommunens policy om gratis lokaler for lag og foreninger. Det er 

egne regler for Fortene, men Camilla Aas, Samfunnsutvalget tar tak i dette. Det 

lages en politisk sak. 

Solbergfosslinna 

Mangler lys. 

 

Økonomi 

Ingen ting å melde, avventer fortsatt tilskudd fra kommunen. Årsregnskap ferdig 

i løpet av et par uker. 

 

Hederstegn 

Frist for nominasjoner er satt til 16 februar. Gruppen møter uken etter. 

 

Arrangement 

Nominasjoner og innbydelser er sendt ut. 

Asgeir Borgemoen har sagt ja til konferansier jobben. 

Får ikke tilskudd fra Kretsen dette året, men vi kommer uansett i mål med 

finansene.  
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Søkemuligheter/tilskudd til klubbene 

Kari svarer på forespørsler fortløpende. 

Enstemmig vedtatt. 

 

57. Orgbrain, samarbeid med NIF. Plattform for styrearbeid. 

Plattformen koster 8.400 for 10 brukere pr. år.  

Dette er ikke noe Idrettsrådet hverken trenger eller ønsker å bruke penger på.  

Enstemmig vedtatt. 

 

58. Mitt Valg. Samarbeid med Lions. 

Lions Trøgstad har tatt kontakt med Kari. 

MITT VALG er et internasjonalt Lion’s Quest-program for utvikling av et godt 

læringsmiljø og læring av sosiale og emosjonelle ferdigheter i hjem, barnehage, 

skole, AKS/SFO og idrettslag. Programmet er implementert i over 100 land og 

oversatt til 50 ulike språk. De samarbeider med barnehager, skoler og idrettslag 

om å bygge livsmestring en god psykisk helse hos barn og unge i hele landet. 

Kari undersøker om det er interesse hos klubbene, primært for barnetrenere. 

Enstemmig vedtatt. 

 

59. Workshop Mysen 24 januar, Levekårsutfordringer. Innspill. 

Per Arne og Kari deltar.  

Per Arne oppfordret alle til å lese om hva de har gjort i Fredrikstad.  

https://www.fredrikstad.kommune.no/tjenester/naringmiljosamfunn/Samfunn/o

mradesatsing/ 

https://www.fredrikstad.kommune.no/globalassets/dokumenter/kmb/miljo-og-

landbruk/omradesatsing/strategi-for-omradesatsing-i-fredrikstad-kommune-

20232033--et-grunnlagsdokument-for-programsatsing.pdf 

Det etterlyses bedre koordinering av tilbud og tiltak.  

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

 

https://www.fredrikstad.kommune.no/tjenester/naringmiljosamfunn/Samfunn/omradesatsing/
https://www.fredrikstad.kommune.no/tjenester/naringmiljosamfunn/Samfunn/omradesatsing/
https://www.fredrikstad.kommune.no/globalassets/dokumenter/kmb/miljo-og-landbruk/omradesatsing/strategi-for-omradesatsing-i-fredrikstad-kommune-20232033--et-grunnlagsdokument-for-programsatsing.pdf
https://www.fredrikstad.kommune.no/globalassets/dokumenter/kmb/miljo-og-landbruk/omradesatsing/strategi-for-omradesatsing-i-fredrikstad-kommune-20232033--et-grunnlagsdokument-for-programsatsing.pdf
https://www.fredrikstad.kommune.no/globalassets/dokumenter/kmb/miljo-og-landbruk/omradesatsing/strategi-for-omradesatsing-i-fredrikstad-kommune-20232033--et-grunnlagsdokument-for-programsatsing.pdf
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Orienteringssaker: 

60. Foreningsportalen. Plattform for alle klubber, i samarbeid med 

Kulturråd og Frivilligsentralene. 

Idrettsrådet får være med i plattformen Foreningsportal vederlagsfritt. 

Frivilligsentralene tar kostnadene knyttet til dette. 

Portal hvor alle klubber, lag og foreninger automatisk får oppføring.  

Forventes klar til bruk våren 2024. 

 

61. Mysen IF, leiekontrakt for klubbhus på Høytorp.  

Se sak 56, Anlegg. 

 

62. Evt. 

1. Per Arne har hatt møte med Grete ang kostnadsoversikt på anlegg samt 

hvilke anlegg har hvile avtaler. 

2. Kari har purret opp Marit Mellem om Omstillingsprogrammet.  

3. Tone oversender utkast til ny handlingsplan, Kari sender til alle og vi tar dette 

som et eget punkt på neste styremøte. 

4. Det må avgjøres ang nettside. Kari tar regi. 

5. Vi har ikke fått endelig forslag til ny Samarbeidsavtale med kommunen. 

 

 

Trøgstad 26.01.2024 
Kari Botten Paulshus, referent. 


